
 

RM.0002.5.2018 

PROTOKÓŁ NR LII/18 

z posiedzenia LII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

z 28 czerwca 2018 r. 
 

 

 

 

 

Obrady LII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.05.  

Porządek obrad LII sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Trzech radnych nieobecnych usprawiedliwionych 

– Pan Jan Hryniewicz, Pan Waldemar Paradowski oraz Pan Sławomir Wróbel. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny; 

6) Zofia Ciemerych - pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

8) Wiesława Oleksiak – Prokurent/Główna Księgowa Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

9) Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

10) Marek Siekierski – Prezes Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego; 

11) Żaneta Kozak - Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych; 

12) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami; 

13) Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

14) Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu; 

15) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

16) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

17) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

W oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  

Następnie przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza 

– P. Anetę Kowalewską, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  
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Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian w porządku obrad. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił następujący wniosek: 

 w punkcie 5.14 wprowadzić projekt uchwały „w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu”; 

 w punkcie 5.19 wprowadzić projekt uchwały „w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia o współpracy z Gminą Drohiczyn w celu wspólnej realizacji projektu pn. 

„Łączy nas Bug – utworzenie dwóch transgranicznych szlaków kajakowych” w ramach 

Programu Współpracy Transgranicznej Polska – Białoruś – Ukraina 2014 – 2020”; 

 w punkcie 5.20 wprowadzić projekt uchwały „w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącej 

Rady Miejskiej w Wyszkowie do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla 

Przewodniczącej Rady”. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez Pana Burmistrza. 

W glosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 1, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 

Po zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wyszkowa; 

2) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 

3) Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków; 

4) uchylenia uchwały Nr L/524/18 z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie określenia sezonu 

kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Wyszków; 

5) nadania nazwy rondu położonemu w miejscowości Wyszków; 

6) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop; 

7) nadania nazwy drodze położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

8) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków, na rzecz Powiatu Wyszkowskiego; 

9) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie; 

10) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie; 

11) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli Nr 2 i Nr 10 utworzonych na terenie 

miasta Wyszków na temat zmiany nazwy Osiedla Nr 2 i Osiedla Nr 10; 

12) zmieniająca uchwałę Nr LI/385/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 kwietnia 

2010 r. w sprawie uchwalenia statutów Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków; 

13) zmieniająca uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 

2017 r. w sprawie uchwalenia statutu Gminy Wyszków; 
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14) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024; 

16) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 rok; 

17) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

za 2017r;  

18) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa; 

19) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy z Gminą Drohiczyn w celu 

wspólnej realizacji projektu pn. „Łączy nas Bug – utworzenie dwóch transgranicznych 

szlaków kajakowych” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Polska – Białoruś 

– Ukraina 2014 – 2020; 

20) wskazania Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Wyszkowie do podpisywania poleceń 

wyjazdu służbowego dla Przewodniczącej Rady. 

6. Informacja Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. 

z działalności Spółki za 2017 r.  

7. Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

w Wyszkowie z działalności Spółki za 2017 r.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokół z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej został wyłożony w Biurze Rady w dniu 08 czerwca 2018 r. Uwag do 

protokołu nie wniesiono. 

Następnie Przewodnicząca Rady zaprosiła radnych Rady Miejskiej na spotkanie z Zarządem 

Klubu „Bug Wyszków”, które odbędzie się 19 lipca o godz. 17°° w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego. 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za maj 2018 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 
 

1) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Wyszkowa.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki jednogłośnie 

wstrzymała się od głosu. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił negatywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Jan Abramczyk; 

2) Krzysztof Sobieski; 

3) Elżbieta Piórkowska; 

4) Radosław Biernacki; 

5) Danuta Kukwa; 

6) Adam Szczerba 

oraz 

7) Wojciech Chodkowski – Przewodniczący Osiedla Nr 7. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 14), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/556/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Wyszkowa. 
 

2) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba – radny zwrócił się z prośbą, aby Skarżącemu, wraz z odpowiedzią na 

złożoną skargę, wysłać również ksero dokumentu, potwierdzającego udzielenie przez 

Urząd odpowiedzi na pismo złożone w marcu br.; 

2) Jan Abramczyk. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
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Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/557/18 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. 
 

3) P. Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/558/18 w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków. 
 

4) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr L/524/18 z dnia 

26 kwietnia 2018 r. w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał: 

1) Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Robert Garbarczyk; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
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Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 2, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/559/18 w sprawie uchylenia uchwały Nr L/524/18 z dnia 

26 kwietnia 2018 r. w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Wyszków.  
 

5) P. Iwona Kozon - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu 

położonemu w miejscowości Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/560/18 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu 

w miejscowości Wyszków. 
 

6) P. Iwona Kozon - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Świniotop. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/561/18 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Świniotop. 
 

7) P. Iwona Kozon - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

położonej w miejscowości Kamieńczyk. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/562/18 w sprawie nadania nazwy drodze położonej 

w miejscowości Kamieńczyk. 
 

8) P. Iwona Kozon - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Wyszków, na rzecz 

Powiatu Wyszkowskiego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/563/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Wyszków, na rzecz Powiatu Wyszkowskiego. 
 

9) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie (budowa kanalizacji sanitarnej). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/564/18 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

10) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie (modernizacja kotłowni i montaż instalacji solarnych). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba 

oraz 

2) Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/565/18 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

11) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli Nr 2 i Nr 10 utworzonych na terenie 

miasta Wyszków na temat zmiany nazwy Osiedla Nr 2 i Osiedla Nr 10.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński poinformował, że Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

jednogłośnie wstrzymała się od głosu. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Rafał Salwin; 

2) Adam Szczerba; 

3) Jan Abramczyk; 

4) Danuta Kukwa; 

5) Czesław Lach; 

6) Elżbieta Piórkowska 

oraz 

7) Wojciech Chodkowski – Przewodniczący Osiedla Nr 7; 

8) Elżbieta Szczuka – Przewodnicząca Osiedla Nr 11; 

9) Jerzy Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3; 

10) Mieczysław Karpiński – Przewodniczący Osiedla Nr 9. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 
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Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/566/18 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami Osiedli Nr 2 i Nr 10 utworzonych na terenie miasta Wyszków na temat 

zmiany nazwy Osiedla Nr 2 i Osiedla Nr 10.  
 

12) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr LI/385/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 kwietnia 2010 r. w sprawie 

uchwalenia statutów Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków. Następnie 

poinformowała, że autopoprawką Burmistrza, w § 1 ust. 3, występująca nazwa: „Osiedle 

Centrum” została poprawiona na właściwą nazwę: „Osiedle Nr 7”. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Rafał Salwin – radny zgłosił następujący wniosek formalny: „w § 1 w ust. 1, 2 i 3 

wpisać nazwę: „Osiedle Nr 7 – Centrum”; 

2) Adam Szczerba – radny zgłosił wniosek formalny: „z § 1 wykreślić ust. 1 i 2, a ust. 3 

zmienić na § 1”; 

3) Radosław Biernacki 

oraz  

4) Mariusz Księżak – Przewodniczący Osiedla Nr 6. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek najdalej 

idący, czyli wniosek radnego Adama Szczerby: „z § 1 wykreślić ust. 1 i 2, a ust. 3 zmienić na 

§ 1”. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 6, przeciw – 5, wstrzym. się – 7), przyjęli 

powyższy wniosek.  

W celu uwzględnienia przyjętego wniosku, Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę na czas 

przygotowania właściwego projektu uchwały.  

O godz. 12.10 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji. 
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Głos w dalszej części dyskusji zabrali radni: 

5) Rafał Salwin; 

6) Adam Szczerba; 

7) Wojciech Rojek 

oraz  

8) Janina Szczerba – Przewodnicząca Osiedla Nr 2. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały, 

uwzględniający przyjętą poprwakę. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 4, przeciw – 10, wstrzym. się – 4), odrzucili 

projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LI/385/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

29 kwietnia 2010 r. w sprawie uchwalenia statutów Osiedli utworzonych na terenie miasta 

Wyszków. 
 

13) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/567/18 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków.  
 

Przewodnicząca Rady, na uzasadnioną prośbę Prezesa Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie – Pana Daniela Bogdana, zgłosiła wniosek dotyczący 
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zmiany w porządku obrad sesji: „Przesunąć sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie z działalności Spółki za 2017 r. z punktu 7 

do punktu 6”.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W glosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 
 

14) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu.  

Komisje stałe nie opiniowały projektu powyższej uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Kazimiera Białek; 

2) Danuta Kukwa; 

3) Elżbieta Piórkowska; 

4) Grzegorz Wyszyński; 

5) Jan Abramczyk; 

6) Wojciech Rojek; 

7) Piotr Turek; 

8) Radosław Biernacki 

oraz 

9) Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka; 

10) Zdzisław Bryk – Sołtys Olszanki. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 13, przeciw – 5, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/568/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wyszkowskiemu.  
 

15, 16) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024 oraz projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekty uchwał omawiane były na posiedzeniach 

Komisjach stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektów omawianych uchwał: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  
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Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektami uchwał. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba; 

2) Jan Abramczyk. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/569/18 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/570/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2018 r. 
 

17) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2017 r. (załącznik nr 3 i 4 do protokołu).  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła wybrane zadania Gminy Wyszków 

z zakresu polityki społecznej, edukacyjnej i prorodzinnej zrealizowane w 2017 r. (załącznik nr 

5 do protokołu). 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił inwestycje zrealizowane w 2017 r. 

(załącznik nr 6 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 
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Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba; 

2) Kazimiera Białek; 

3) Jan Abramczyk; 

4) Elżbieta Piórkowska. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/571/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2017 r. 
 

18) P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady poinformowała, że następnym 

projektem uchwały jest projekt w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyszkowa. Następnie odczytała Uchwałę nr Os.208.2018 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Wyszkowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 

2017 r. (uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

P. Grzegorz Wyszyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 25 maja 

2018 roku, Komisja Rewizyjna badała wykonanie budżetu Gminy Wyszków za 2017 rok, 

zapoznała się z dokumentacją związaną z wykonaniem budżetu, opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz wyjaśnieniami złożonymi przez Skarbnika, Z-cę Skarbnika i Naczelnika 

Wydziału Inwestycji. Następnie P. Wyszyński odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 

25 maja 2018 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium za 2017 r. 

(wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu). Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Gminy Wyszków za rok 2017 i wystąpiła do Rady Miejskiej w Wyszkowie 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa - Panu Grzegorzowi Nowosielskiemu. 

Następnie P. Wyszyński odczytał Uchwałę nr Os.289.2018 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 06 czerwca 2018 r. w sprawie wydania opinii 

o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa za 2017 r. (uchwała stanowi załącznik nr 9 

do protokołu). 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Piotr Turek przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 4), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/572/18 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyszkowa. 
 

19). P. Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy 

z Gminą Drohiczyn w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Łączy nas Bug – utworzenie 

dwóch transgranicznych szlaków kajakowych” w ramach Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska – Białoruś – Ukraina 2014 – 2020.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/573/18 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

o współpracy z Gminą Drohiczyn w celu wspólnej realizacji projektu pn. „Łączy nas 

Bug – utworzenie dwóch transgranicznych szlaków kajakowych” w ramach Programu 

Współpracy Transgranicznej Polska – Białoruś – Ukraina 2014 – 2020. 
 

20). P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wskazania Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Wyszkowie do podpisywania poleceń 

wyjazdu służbowego dla Przewodniczącej Rady.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr LII/574/18 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącej Rady 

Miejskiej w Wyszkowie do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla 

Przewodniczącej Rady.  
 

Ad. 6. 

P. Wiesława Oleksiak - Prokurent/Główna Księgowa Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o. o. w Wyszkowie przedstawiła Sprawozdanie Zarządu 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Wyszkowie z działalności Spółki 

za 2017 r. (załącznik nr 10 do protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadali radni: 

1) Jan Abramczyk; 

2) Krzysztof Sobieski; 

oraz  

3) Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka. 

Na pytania odpowiedzi udzielili: 

1) Głowna Księgowa PWiK – Wiesława Oleksiak; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 
 

Ad. 7. 

Marek Siekierski – Prezes Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

przedstawił Informację Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Sp. z o.o. z działalności Spółki za 2017 r. (załącznik nr 11 do protokołu). 

Pytań dot. sprawozdania nie zadawano. 
 

Ad. 8. 

Radna – P. Danuta Kukwa poinformowała, że 13 czerwca br., odebrała podziękowania dla 

Gminy Wyszków za udzieloną pomoc finansową, przekazaną Gminie Czersk, na usuwanie 

skutków nawałnicy, która przeszła w nocy z 11 na 12 sierpnia 2017 r. przez tereny Gminy 

Czersk. 

Radny – P. Jan Abramczyk poprosił Panią Naczelnik Wydziału Inwestycji o kilka zdań na 

temat bieżącej realizacji inwestycji na terenie Gminy Wyszków. Spytał, czy są jakieś 

zagrożenia, opóźnienia? 

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że wszystkie 

zadania realizowane są zgodnie z planem i zgodnie z założonymi terminami. Siedem inwestycji 

zostało już odebranych, natomiast pozostałe są w trakcie realizacji. 

Radny – P. Piotr Turek, nawiązując do podziękowań od Gminy Czersk, uważa, że pomoc tej 

Gminie, to była bardzo dobra decyzja, ponieważ widział osobiście, jakie szkody wyrządziła 

tam nawałnica. Następnie przypomniał, że kilka tygodni temu, Gmina Wyszków obchodziła 

święto samorządu terytorialnego. Uczczono ten dzień m.in. odsłonięciem pomnika Burmistrza 
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Wolskiego. Poinformował, że uczestniczył w tej uroczystości i z przykrością musi stwierdzić, 

że na tej uroczystości nie było widać żadnego z poprzedników obecnego Burmistrza 

Wyszkowa. Uważa, że tak nie powinno być. Należało wnieść się „ponad podziałami” i zaprosić 

wszystkie te osoby. Następnie zauważył, że mimo twierdzeń, że ten pomnik jest najbardziej 

przedyskutowany z wszystkich dotychczasowych pomników, to data urodzin Burmistrza 

Wolskiego jest inna w materiałach poddawanych konsultacjom, a inna na pomniku. Spytał, 

która jest prawdziwa? 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że sprawa przedyskutowania 

pomnika polegała m.in. na tym, że już projekt pomnika był pokazywany mieszkańcom, a tego 

wcześniej nie robiono. Co do daty urodzenia Burmistrza Wolskiego, to sprawdzi, bo nie wie, 

w którym miejscu zaszła pomyłka. Jeżeli natomiast chodzi o gości zaproszonych na 

uroczystość odsłonięcia pomnika, to tak jak na każdą uroczystość standardowo, zapraszane jest 

pewne grono osób. To czy ktoś skorzysta z zaproszenia, czy nie, nie zależy już od Urzędu. 

Uważa, że każda osoba, która czuje się związana z Wyszkowem, która chce brać udział 

w jakiejś uroczystości, nie musi być specjalnie na nią zapraszana. Zaproszenia są publiczne 

i ten, kto będzie chciał i czuł taką potrzebę, to na daną uroczystość przyjdzie. Przypomniała, że 

na którąś z okrągłych rocznic samorządowych, wszyscy goście zostali imiennie zaproszeni, 

a mimo tego nie wszyscy z zaproszenia skorzystali.  

Radna – P. Elżbieta Piórkowska zwróciła się z pytaniem do Dyrektora WOSiR-u, czy dla 

dzieci z innych gmin, przewidziane są jakieś zniżki w trakcie korzystania z basenu? 

P. Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

poinformował, że nie, nie ma żadnych zniżek. Jest natomiast specjalna oferta dotycząca kursu 

nauki pływania oraz za darmo zjeżdżalnia dla wszystkich. 

P. Paweł Turek – Sołtys Rybienka Nowego stwierdził, że w ostatnich dniach bardzo ładnie 

odsłonił się teren nad Bugiem i szkoda, że plaża miejska nie została tam zorganizowana. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że przechodzi tam codziennie 

i przy tej ilości osób, rowerów, które tam się przemieszczają, nie wyobraża sobie żeby można 

było tam spokojnie dojść i plażować.  
 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 15.05 uznając porządek obrad LII zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  
 

Z przebiegu powyższego posiedzenia, został sporządzony zapis dźwiękowy. 

 

 
Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


